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2022. gada 25. augustā Nr. 17 

Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

Sēdes vadītāja Sandra Pētersone – domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Sēdē piedalās 17 deputāti: 

Sandra Pētersone 

Andis Astrātovs (iziet plkst.10.41, atgriežas plkst.10.49, iziet plkst.11.51 pirms sēdes 

pārtraukuma) 

Dainis Karols (iziet plkst.11.51 pirms sēdes pārtraukuma, plkst.14.35 iziet, atgriežas 

plkst.14.40, iziet plkst.15.57, atgriežas plkst.15.57) 

Aldis Pinkens (ienāk pēc pusdienu pārtraukuma plkst.13.15) 

Eva Kārkliņa (ienāk pēc pusdienu pārtraukuma plkst.14.16) 

Ilva Norenberga (iziet plkst.9.58, atgriežas plkst.10.10, iziet plkst.14.09, atgriežas plkst.14.11) 

Lauris Pīlēģis (ienāk pēc pusdienu pārtraukuma plkst.13.17, iziet plkst.13.31, atgriežas 

plkst.13.33, plkst.15.53 iziet, atgriežas plkst.15.56) 

Kalvis Kalniņš (iziet plkst.14.26 pirms pārtraukuma) 

Māris Rozenbergs (ienāk pēc pusdienu pārtraukuma plkst.13.02, aiziet plkst.14.28) 

Oļegs Solovjovs (iziet plkst.11.51 pirms sēdes pārtraukuma, ienāk pēc pusdienu pārtraukuma 

plkst.13.13, ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.15.57) 

Juzefa Kļava (ienāk pēc pusdienu pārtraukuma plkst.13.02) 

Gundars Sebris (iziet plkst.10.29, atgriežas plkst.10.34, plkst.14.37 iziet, atgriežas plkst.14.40) 

Gaidis Bērziņš (iziet plkst.10.33, atgriežas plkst.10.35, plkst.14.28 iziet, atgriežas plkst.14.30, 

plkst.15.36 iziet, atgriežas plkst.15.44) 

Andis Āboliņš (iziet plkst.10.03, atgriežas plkst.10.06, iziet plkst.11.52 pirms sēdes 

pārtraukuma, ienāk pēc pusdienu pārtraukuma plkst.13.15, iziet plkst.16.35, atgriežas 

plkst.16.40) 

Edgars Zelderis (iziet plkst.11.11, atgriežas plkst.11.13, ienāk plkst.15.25 pēc pārtraukuma, 

iziet plkst.16.52, atgriežas plkst.16.55, iziet plkst.16.55, atgriežas plkst.16.57) 

Ieva Brūna (iziet plkst.16.02, atgriežas plkst.16.04) 

Almants Kalniņš 



 

 

Sēdē nepiedalās 2 deputāti: 

Ainis Stūrmanis – informējis par neierašanas iemesliem 

Andra Grīvāne – informējusi par neierašanas iemesliem 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki:  

Dace Zeļģe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora p.i. 

Ligita Šnore – izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

p.i. 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja  

Ainārs Korulis – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vecākā juriste  

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja  

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja  

Daniels Pētersons – Iepirkumu nodaļas vadītājs 

Janita Vanda Valtere – Talsu novada būvvaldes vadītāja p.i. 

Iveta Neivarte – Talsu novada pašvaldības policijas priekšnieka vietniece 

Jolanta Skujeniece – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

projektu vadītāja  

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas vadītājs 

Gints Strautnieks – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas vadītājs 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Egita Murauska – Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja  

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja  

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla administrators  

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Valda Štrausa – Talsu novada bāriņtiesas priekšsēdētāja 

Jānis Pāvuliņš – Talsu novada bāriņtiesas priekšsēdētāja vietnieks juridiskajos jautājumos 

Laura Leja – Dokumentu pārvaldības nodaļas praktikante 

Aivis Vincevs – SIA “Mērsraga ūdens” valdes loceklis 

Marika Laursone – Talsu 2.vidusskolas vecāku padomes pārstāve 

  

 Sēdes vadītāja Sandra Pētersone informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 

nolikuma 101. punktu domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta kā 

videokonference publiskā interneta vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas 

un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

Sandra Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

Izsludinātā darba kārtība: 

1. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. aprīļa saistošajos noteikumos Nr.14 

“Par Talsu novada pašvaldības (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grafisko daļu un teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumiem” 



2. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. – 

2024. gadam grozījumiem 

3. Par investīciju projektu “Aktīvās atpūtas laukuma izveide pie Talsu 2.vidusskolas” 

4. Par Dundagas novada domes 2009. gada 26. augusta saistošo noteikumu Nr.8 “Par 

Dundagas pagasta padomes 2008. gada 22. decembra saistošajiem noteikumiem Nr.21 

“Īpašuma “Muņu Grabi” (kad. Nr.8850 009 0080) detālplānojuma grafiskā daļa, 

teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumi” apstiprināšanu”, atzīšanu par spēku 

zaudējušiem 

5. Par saistošajiem noteikumiem “Par licencēto makšķerēšanu Gulbju ezerā 2022. – 

2026.gadā” 

6. Par Evitas Kalniņas atbrīvošanu no Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas 

locekļa amata 

7. Par Ingas Ralles iecelšanu Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas locekles 

amatā 

8. Par Ligitas Šnores atbrīvošanu no Talsu novada Iepirkumu komisijas priekšsēdētājas 

amata 

9. Par piedalīšanos Jaunatnes starptautisko programmu aģentūras atklātā projektu konkursā 

ar projektu “Mūsu jauniešu nākotnei!” 

10. Par Solveigas Dāvidsones atbrīvošanu no Laidzes pirmsskolas izglītības iestādes 

“Papardīte” vadītājas amata 

11. Par noteikumiem “Par apmaksātas brīvdienas pirmajā skolas dienā sakarā ar bērna skolas 

gaitu uzsākšanu 1. – 4.klasē piešķiršanas kārtību Talsu novada pašvaldības darbiniekiem 

2022.gadā” 

12. Par valsts nodevu atvieglojumiem bāriņtiesas pakalpojumiem Talsu novadā 

13. Par atļauju Kasparam Lorem savienot amatus 

14. Par atļauju Dacei Zeļģei savienot amatus 

15. Par SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” līdzdalības izvērtējumu 

16. Par publisko pārskatu par Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrībām un tai 

piederošajām kapitāla daļām 2021. gadā 

17. Par līgumu par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu ar SIA 

“ZIEMEĻKURZEME” un tarifu apstiprināšanu 

18. Par Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas nolikuma 

grozījumu 

19. Par pirmpirkuma tiesību uz nekustamo īpašumu “Klapēni”, Rojā, Rojas pagastā, Talsu 

novadā 

20. Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu Rutas Bergas ģimenes ārsta 

praksei 

21. Par atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada domes priekšsēdētājai Sandrai Pētersonei 

22. Par Talsu novada domes priekšsēdētājas Sandras Pētersones komandējumu 

23. Par nekustamā īpašuma “Mārītes”, Brūzis, Virbu pagastā, Talsu novadā, domājamo daļu 

pieņemšanu dāvinājumā 

24. Par nedzīvojamo telpu Nr.1 un Nr.2, Lielā ielā 17, Talsos, Talsu novadā, iznomāšanu un 

nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

25. Par nedzīvojamās telpas Nr.3, Lielā ielā 17, Talsos, Talsu novadā, iznomāšanu un nomas 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

26. Par zemes vienības Kolkas ielā 6A, Talsos, Talsu novadā, (starpgabala) atsavināšanu 



27. Par nekustamā īpašuma Ceriņu ielā 9, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 

domājamās daļas atsavināšanu 

28. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 6, Brīvības ielā 2B, Stendē, Talsu novadā, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

29. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, Lielā ielā 15, Valdemārpilī, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

30. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 21, “Veģi”, Abavas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

31. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 19, “Saulrieti”, Mundigciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

32. (Informatīvā daļa) Domes priekšsēdētāja pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu 

izpildes gaitu 

33. (Informatīvā daļa) Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu 

  

S. Pētersone ierosina iekļaut domes sēdes darba kārtībā divus papildu darba kārtības 

jautājumus, skatot tos pirms informatīvās daļas jautājumiem, – “Par finansējuma piešķiršanu 

2022. gada III kārtas Talsu novada kultūras un tūrisma projektiem” un “Par Talsu novada 

kultūras un tūrisma projektu finansēšanas konkursa papildu kārtas izsludināšanu”. 

A. Pinkens norāda, ka darba kārtībā neredz jautājumu par Mērsraga pirmsskolas 

izglītības iestādes [“Dārta”] vadītājas atbrīvošanu no amata, par ko lēmumu nepieņēma 

[04.08.2022.] augusta domes sēdē. 

S. Pētersone paskaidro, ka iestādes vadītāja ir atsaukusi savu uzteikumu. 

A. Pinkens norāda – vienmēr, domei balsojot par iestādes vadītāja atbrīvošanu, lai tas 

tiek pamatots ar saprotamiem dokumentiem par darba tiesisko attiecību izbeigšanu. 

S. Pētersone jautā, vai ir jautājumi par papildu darba kārtības jautājumiem. 

A. Pinkens ierosina atsevišķi balsot par katra papildu jautājuma iekļaušanu. 

 

S. Pētersone ierosina balsot par pirmo savu priekšlikumu – iekļaut 34.papildu darba 

kārtības jautājumu pirms informatīvās daļas jautājumiem [“Par finansējuma piešķiršanu 

2022.gada III kārtas Talsu novada kultūras un tūrisma projektiem”]. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj:  

priekšlikums tiek atbalstīts 
 

 

S. Pētersone ierosina balsot par otro savu priekšlikumu – iekļaut 35. papildus darba 

kārtības jautājumu, skatīt pirms informatīvās daļas [“Par Talsu novada kultūras un tūrisma 

projektu finansēšanas konkursa papildu kārtas izsludināšanu”]. 



 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

[Edgars Zelderis balsojumā 

nepiedalās.] 

 

 

Nolemj:  

priekšlikums tiek atbalstīts 
 

 

 

S. Pētersone aicina balsot par darba kārtību kopumā. 

Par darba kārtību balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

[Edgars Zelderis balsojumā 

nepiedalās.] 

 

Nolemj:  

tiek apstiprināta darba kārtība 

 

 

 DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. aprīļa saistošajos noteikumos Nr.14 

“Par Talsu novada pašvaldības (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grafisko daļu un teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumiem” 

2. Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. – 

2024. gadam grozījumiem 

3. Par investīciju projektu “Aktīvās atpūtas laukuma izveide pie Talsu 2.vidusskolas” 

4. Par Dundagas novada domes 2009. gada 26. augusta saistošo noteikumu Nr.8 “Par 

Dundagas pagasta padomes 2008. gada 22. decembra saistošajiem noteikumiem Nr.21 

“Īpašuma “Muņu Grabi” (kad. Nr.8850 009 0080) detālplānojuma grafiskā daļa, 

teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumi” apstiprināšanu”, atzīšanu par spēku 

zaudējušiem 

5. Par saistošajiem noteikumiem “Par licencēto makšķerēšanu Gulbju ezerā 2022. – 

2026.gadā” 



6. Par Evitas Kalniņas atbrīvošanu no Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas 

locekļa amata 

7. Par Ingas Ralles iecelšanu Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas locekles 

amatā 

8. Par Ligitas Šnores atbrīvošanu no Talsu novada Iepirkumu komisijas priekšsēdētājas 

amata 

9. Par piedalīšanos Jaunatnes starptautisko programmu aģentūras atklātā projektu konkursā 

ar projektu “Mūsu jauniešu nākotnei!” 

10. Par Solveigas Dāvidsones atbrīvošanu no Laidzes pirmsskolas izglītības iestādes 

“Papardīte” vadītājas amata 

11. Par noteikumiem “Par apmaksātas brīvdienas pirmajā skolas dienā sakarā ar bērna skolas 

gaitu uzsākšanu 1. – 4.klasē piešķiršanas kārtību Talsu novada pašvaldības darbiniekiem 

2022.gadā” 

12. Par valsts nodevu atvieglojumiem bāriņtiesas pakalpojumiem Talsu novadā 

13. Par atļauju Kasparam Lorem savienot amatus 

14. Par atļauju Dacei Zeļģei savienot amatus 

15. Par SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” līdzdalības izvērtējumu 

16. Par publisko pārskatu par Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrībām un tai 

piederošajām kapitāla daļām 2021. gadā 

17. Par līgumu par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu ar SIA 

“ZIEMEĻKURZEME” un tarifu apstiprināšanu 

18. Par Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas nolikuma 

grozījumu 

19. Par pirmpirkuma tiesību uz nekustamo īpašumu “Klapēni”, Rojā, Rojas pagastā, Talsu 

novadā 

20. Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu Rutas Bergas ģimenes ārsta 

praksei 

21. Par atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada domes priekšsēdētājai Sandrai Pētersonei 

22. Par Talsu novada domes priekšsēdētājas Sandras Pētersones komandējumu 

23. Par nekustamā īpašuma “Mārītes”, Brūzis, Virbu pagastā, Talsu novadā, domājamo daļu 

pieņemšanu dāvinājumā 

24. Par nedzīvojamo telpu Nr.1 un Nr.2, Lielā ielā 17, Talsos, Talsu novadā, iznomāšanu un 

nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

25. Par nedzīvojamās telpas Nr.3, Lielā ielā 17, Talsos, Talsu novadā, iznomāšanu un nomas 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

26. Par zemes vienības Kolkas ielā 6A, Talsos, Talsu novadā, (starpgabala) atsavināšanu 

27. Par nekustamā īpašuma Ceriņu ielā 9, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 

domājamās daļas atsavināšanu 

28. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 6, Brīvības ielā 2B, Stendē, Talsu novadā, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

29. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, Lielā ielā 15, Valdemārpilī, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

30. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 21, “Veģi”, Abavas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

31. Par dzīvokļa īpašuma Nr. 19, “Saulrieti”, Mundigciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

 



32. Par finansējuma piešķiršanu 2022. gada III kārtas Talsu novada kultūras un tūrisma 

projektiem 

 

33. Par Talsu novada kultūras un tūrisma projektu finansēšanas konkursa papildu kārtas 

izsludināšanu  

34. (Informatīvā daļa) Domes priekšsēdētāja pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu 

izpildes gaitu 

35. (Informatīvā daļa) Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu 

 

1.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2022. gada 28. aprīļa saistošajos noteikumos 

Nr.14 “Par Talsu novada pašvaldības (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) 

teritorijas plānojuma grafisko daļu un teritorijas izmantošanas un apbūves 

noteikumiem” 

S. Pētersone, A. Pinkens, E. Zelderis, L. Laicāns, G. Bērziņš 

 

A. Pinkens ziņo par jautājuma izskatīšanu Tautsaimniecības komitejā. 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu. Min, ka jālabo saistošo noteikumu 23.punkts. 

 

Notiek diskusija. 

G. Bērziņš jautā, vai teritorijas plānojumā iekļautas Meža likumā minētās dabiskās 

brauktuves. 

L. Laicāns paskaidro, ka nav. Min, ka teritorijas plānojumā ir iekļauti likumā [likums 

“Par autoceļiem”] minētie trīs veidu ceļi – valsts ceļi, pašvaldības ceļi un komersantu ceļi. 

Jāskatās, kas uzkrāj informāciju par dabiskajām brauktuvēm. 

G. Bērziņš lūdz, strādājot pie jaunā teritorijas plānojuma, šo jautājumu izpētīt. 

A. Pinkens, runājot par L. Laicāna minētajiem grozījumiem, jautā, vai nav jāsvītro 

saistošo noteikumu 7.4.nodaļa. 

L. Laicāns piekrīt un izsaka priekšlikumu. 

 

S. Pētersone ierosina balsot par L. Laicāna priekšlikumu –  izteikt saistošo noteikumu 

23.punktu šādā redakcijā: “23.Svītrot Saistošo noteikumu 7.4.apakšnodaļu [L. Laicāns 

precizē “apakšnodaļa”, nevis “nodaļa”]”. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Kalvis Kalniņš, Ilva 

Norenberga, Lauris Pīlēģis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Edgars Zelderis) 

Nolemj:  

priekšlikums tiek atbalstīts 
 

 

 

 

 

 



S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  
4 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, Edgars 

Zelderis) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 366 “Par grozījumiem Talsu novada 

domes 2022. gada 28. aprīļa saistošajos noteikumos Nr. 14 

“Par Talsu novada pašvaldības (administratīvā teritorija līdz 

01.07.2021.) teritorijas plānojuma grafisko daļu un teritorijas 

izmantošanas un apbūves noteikumiem”” ar labojumiem 

(lēmums pievienots protokolam). 

 

 

2.§ 

Par Talsu novada Attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. – 

2024. gadam grozījumiem 

S. Pētersone, L. Laicāns, A. Pinkens, L. Pīlēģis, D. Karols, A. Pinkens, E. Zelderis 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu. Min, ka jālabo lēmuma projekta 3. rindkopa. 

L. Laicāna priekšlikums – Saskaņā ar Teritorijas attīstības plānošanas likuma 22.panta 

21.daļu investīciju plānā iekļauj attīstības projektus, kuru ieviešanas izmaksas ir 50 000 euro 

vai [L. Laicāns izlabo saikli “un” pret “vai” saskaņā ar Teritorijas attīstības plānošanas likuma 

22.panta 21.daļā minēto] vairāk. Ņemot vērā, ka aktīvās atpūtas laukuma pie Talsu 

2. vidusskolas kopējās izmaksas veidos līdz 75 000 euro, t.sk. pievienotās vērtības nodoklis, 

Investīciju plānu nepieciešams papildināt ar jaunu projektu.  

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -   2 (Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

Nolemj:  

priekšlikums tiek atbalstīts 
 

[Deputāti balso, paceļot rokas. LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku 

iemeslu dēļ.] 

 

L. Pīlēģis jautā, kad varētu redzēt plānu par skolu tīkla attīstību un par tuvākajos 

gados nepieciešamajām vajadzībām. 



D. Karols paskaidro, ka tiek izstrādāta skolu tīkla attīstības stratēģija. 

L. Pīlēģis norāda – gribētu redzēt kopējo skatu, kādas investīcijas izglītības iestādēm 

nepieciešamas. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  2 (Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"atturas" -  
4 (Edgars Zelderis, Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris 

Pīlēģis) 

 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 367 “Par Talsu novada Attīstības 

programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plāna 2022. – 

2024. gadam grozījumiem” ar labojumiem (lēmums 

pievienots protokolam).  

 [Deputāti balso, paceļot rokas. LIETVARA sistēmā balsojums netiek fiksēts tehnisku 

iemeslu dēļ.] 

A. Pinkens pamato balsojumu. Iebilst pret veidu, kā noticis process – domei tiek 

piedāvāts apstiprināt jau notikušu faktu. 

E. Zelderis pamato balsojumu. Neviens nav varējis atbildēt, kāda ir kopējā situācija 

saistībā ar telpu atjaunošanu izglītības iestādēs.  

S. Pētersone norāda, ka katrā izglītības iestādē situācija ir atšķirīga. Min, ka aicinās 

deputātus atbalstīt domes ārkārtas sēdi saistībā ar Talsu pamatskolas projektu. 

Plkst.9.58 iziet I. Norenberga. 

D. Karols aicina ievērot domes sēdes reglamentu – šī ir diskusija pēc balsojuma. 

 

 

3.§ 

Par investīciju projektu “Aktīvās atpūtas laukuma izveide pie Talsu 2.vidusskolas” 

S. Pētersone, O. Solovjovs, E. Zelderis, L. Pīlēģis, J. Skujeniece, A. Astrātovs, I. Norenberga, 

A. Pinkens, J. Kļava, D. Karols, I. Jansone, D. Zeļģe, M. Laursone, K. Kalniņš, 

M. Rozenbergs 

 

O. Solovjovs ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.10.03 iziet A. Āboliņš, atgriežas plkst.10.06. 

 

Notiek diskusija par kopējo situāciju saistībā ar izglītības iestāžu infrastruktūras 

nepieciešamībām, par projekta virzības gaitu un tās kontroli, par finanšu disciplīnas ievērošanu, 

par saskaņojumu ar izpilddirektoru. 

Diskusijas laikā priekšlikumi saistībā ar lēmuma projekta redakciju netiek izteikti. 

 

Plkst.10.10 atgriežas I. Norenberga. 

Plkst.10.29 iziet G. Sebris, atgriežas plkst.10.34. 

Plkst.10.33 iziet G. Bērziņš, atgriežas plkst.10.35. 

 



J. Kļava jautā, vai novadā ir gatava būvniecības dokumentācija kādam bērnu aktīvās 

atpūtas laukumam. Ja nevar atbildēt, lūdz sagatavot informāciju uz Tautsaimniecības komiteju, 

lai būtu skaidrs, kādā virzienā dodas saistībā ar bērnu aktīvās atpūtas laukumiem. 

J. Skujeniece atbild, ka apzinās informāciju un informēs. 

Plkst.10.41 iziet A. Astrātovs. 

 

E. Zelderis jautā D. Karolam par to, ko minējis Aldis Pinkens, ka kārtība ir otrādi – 

vispirms kaut ko projektē, bez finansējuma, kā A. Pinkena kungs atsaucies uz konkrētām 

normām. Jautā, vai tas ir likumīgi, vai pieļaujams, vai no jūsu viedokļa tas ir akceptējams 

šobrīd. Min – mums nav skaidrs, kā vispār šī kārtība notika. 

D. Karols atbild – no mana viedokļa, un to arī es paudu Finanšu komitejā, ka es atbalstu 

šāda aktīvā laukuma izveidi pie Talsu 2.vidusskolas. 

E. Zelderis un D. Karols vienlaikus diskutē. 

S. Pētersone aicina ievērot domes sēdes reglamentu. 

D. Karols turpina atbildēt – kā jau es minēju, es atbalstu šāda projekta īstenošanu pie 

Talsu 2.vidusskolas. Un tā būtība jau nav tā, ka tas ir tikai priekš Talsu 2.vidusskolas 

audzēkņiem, bet tā ir brīva pieeja. Ja mēs esam klausījušies pēdējā gada laikā dažādas diskusijas 

par šādu bērnu laukumu nepieciešamību Talsos, lai viņi būtu vairāk, tad šis ir viens no veidiem. 

Par pašu lēmuma projektu – es uzskatu, cik ir arī pēc Juridiskās nodaļas akcepta, tas ir tiesisks, 

ja lemj īstenot investīcijas projektu. Un otrs punkts ir piešķirt finansējumu, norādot finansējuma 

avotu. Ja ir jautājumi, šeit arī izskanējuši, [vai] pirms tam kaut kādā brīdī bažas par vienu vai 

otru soli, kā šis projekts ir virzīts, es dotajā brīdī nespēšu atbildēt. Man [ir] šāda informācija, 

kas šeit izskanējusi. Es domāju, ka jums jebkuram kā deputātam ir pienākums informēt, ja ir 

kaut kādas bažas un iegūt šīs atbildes, un prasīt šīs atbildes arī no izpildvaras. 

E. Zelderis lūdz fiksēt protokolā viņa jautājumu un D. Karola atbildi. 

Plkst.10.49 atgriežas A. Astrātovs. 

Plkst.11.11 iziet E. Zelderis, atgriežas plkst.11.13. 

 

Viedokļu sadaļā viedokli par lēmuma projektu pauž L. Pīlēģis. 

Tiek uzklausīta Talsu 2.vidusskolas vecāku padomes pārstāve Marika Laursone. 

 

I. Norenberga ierosina – jautājumu atlikt, sakārtot juridiski korekti, par finansējumu –  

skaidri definēt, kā sakārtos metodisko centru. 

 

Viedokļu sadaļā viedokli par lēmuma projektu pauž A. Pinkens, O. Solovjovs, 

E. Zelderis, K. Kalniņš, M. Rozenbergs, A. Pinkens, D. Karols. 

 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  3 (Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"atturas" -  1 (Edgars Zelderis) 

[Nepiedalās balsojumā -  Kalvis Kalniņš, Lauris Pīlēģis] 



Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 368 “Par investīciju projektu “Aktīvās 

atpūtas laukuma izveide pie Talsu 2.vidusskolas”” (lēmums 

pievienots protokolam). 

 

E. Zelderis pamato balsojumu. 

Plkst.11.51 iziet A. Astrātovs, D. Karols, O. Solovjovs. 

I. Norenberga pamato balsojumu. 

A. Pinkens pamato balsojumu. 

Plkst.11.52 iziet A. Āboliņš. 

L. Pīlēģis pamato balsojumu. 

 

Plkst.11.56 tiek izsludināts domes sēdes pārtraukums līdz plkst.13.00. 

Plkst.13.01 tiek turpināta domes sēde. 

 

Sēdē piedalās 10 deputāti: Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, 

Edgars Zelderis. 

 

 

4.§ 

Par Dundagas novada domes 2009. gada 26. augusta saistošo noteikumu Nr.8 “Par 

Dundagas pagasta padomes 2008. gada 22. decembra saistošajiem noteikumiem Nr.21 

“Īpašuma “Muņu Grabi” (kad. Nr.8850 009 0080) detālplānojuma grafiskā daļa, 

teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumi” apstiprināšanu”, atzīšanu par spēku 

zaudējušiem 

S. Pētersone, A. Astrātovs, L. Laicāns 

 

A. Astrātovs informē, ka lēmuma projekts izskatīts Tautsaimniecības komitejā. 

 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.13.02 ienāk J. Kļava, M. Rozenbergs, A. Pinkens. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 369 “Par Dundagas novada domes 

2009. gada 26. augusta saistošo noteikumu Nr.8 “Par 

Dundagas pagasta padomes 2008. gada 22. decembra 

saistošajiem noteikumiem Nr.21 “Īpašuma “Muņu Grabi” 

(kad. Nr.8850 009 0080) detālplānojuma grafiskā daļa, 

teritorijas izmantošanas un apbūves noteikumi” 

apstiprināšanu”, atzīšanu par spēku zaudējušiem” (lēmums 

pievienots protokolam). 

 



[Tehnisku iemeslu dēļ ārpus LIETVARA sistēmas balso Māris Rozenbergs, Aldis Pinkens un 

Almants Kalniņš. Protokoliste Aija Lorence manuāli ieraksta sistēmā viņu balsojumu.] 

 

 

5.§ 

Par saistošajiem noteikumiem “Par licencēto makšķerēšanu Gulbju ezerā 2022. – 

2026.gadā” 

S. Pētersone, A. Pinkens 

 

A. Pinkens informē, ka lēmuma projekts izskatīts Tautsaimniecības komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 370 “Par saistošajiem noteikumiem 

“Par licencēto makšķerēšanu Gulbju ezerā 2022. – 

2026.gadā”” (lēmums pievienots protokolam). 

 

 

 

6.§ 

Par Evitas Kalniņas atbrīvošanu no Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas 

komisijas locekļa amata 

S. Pētersone, A. Pinkens 

 

A. Pinkens informē, ka lēmuma projekts izskatīts Tautsaimniecības komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 371 “Par Evitas Kalniņas atbrīvošanu 

no Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas 

locekļa amata” (lēmums pievienots protokolam). 

 

 

 

 



7.§ 

Par Ingas Ralles iecelšanu Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas 

locekles amatā 

S. Pētersone, A. Pinkens 

 

A. Pinkens informē, ka lēmuma projekts izskatīts Tautsaimniecības komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 372 “Par Ingas Ralles iecelšanu Talsu 

novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijas locekles 

amatā” (lēmums pievienots protokolam). 

 

 

 

8.§ 

Par Ligitas Šnores atbrīvošanu no Talsu novada Iepirkumu komisijas priekšsēdētājas 

amata 

S. Pētersone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. Informē, ka ir 

izdots rīkojums saistībā ar iespējamo komisijas pretendentu izvērtēšanu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 374 “Par Ligitas Šnores atbrīvošanu no 

Talsu novada Iepirkumu komisijas priekšsēdētājas amata” 

(lēmums pievienots protokolam). 

 

 

 

 

 

 

 



9.§ 

Par piedalīšanos Jaunatnes starptautisko programmu aģentūras atklātā projektu 

konkursā ar projektu “Mūsu jauniešu nākotnei!” 

S. Pētersone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 373 “Par piedalīšanos Jaunatnes 

starptautisko programmu aģentūras atklātā projektu 

konkursā ar projektu “Mūsu jauniešu nākotnei!”” (lēmums 

pievienots protokolam). 

 

Plkst.13.13 ienāk O. Solovjovs. 

 

 

10.§ 

Par Solveigas Dāvidsones atbrīvošanu no Laidzes pirmsskolas izglītības iestādes 

“Papardīte” vadītājas amata 

S. Pētersone, U. Katlaps 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

[Balsojumā nepiedalās   - Juzefa Kļava] 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 375 “Par Solveigas Dāvidsones 

atbrīvošanu no Laidzes pirmsskolas izglītības iestādes 

“Papardīte” vadītājas amata” (lēmums pievienots 

protokolam). 

 

[Tehnisku iemeslu dēļ ārpus LIETVARA sistēmas balso Oļegs Solovjovs. Protokoliste Aija 

Lorence manuāli ieraksta sistēmā viņa balsojumu.] 



 

Plkst.13.15 ienāk A. Āboliņš. 

 

11.§ 

Par noteikumiem “Par apmaksātas brīvdienas pirmajā skolas dienā sakarā ar bērna 

skolas gaitu uzsākšanu 1. – 4.klasē piešķiršanas kārtību Talsu novada pašvaldības 

darbiniekiem 2022.gadā” 

S. Pētersone, A. Pinkens, I. Jansone 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

Notiek diskusija par lēmuma nepieciešamību, ņemot vērā pašvaldībā esošos 

koplīgumus. 

Plkst.13.17 ienāk L. Pīlēģis. 

I. Jansone ierosina priekšlikumu – papildināt lēmuma projekta pirmo rindkopu ar pēdējo 

teikumu “Talsu novada pašvaldībā (turpmāk – Pašvaldība) šāds ar papildu atlīdzību saistīts 

pasākums, kurš attiecināms uz visiem Pašvaldībā nodarbinātajiem, nav paredzēts”, kā arī trešās 

rindkopas pirmo teikumu ar vārdu “visām”, aiz vārda “paredzēt”. [Labojumi pievienoti 

LIETVARA sistēmā kā datne pie ailes “Apspriedes gaita”.] 

 

[Valsts un pašvaldību institūciju amatpersonu un darbinieku atlīdzības likuma 3.panta 

ceturtajā daļā noteikts, ka pašvaldības institūcija tai piešķirto finanšu līdzekļu ietvaros iekšējos 

normatīvajos aktos, pašvaldības saistošajos noteikumos, darba koplīgumos vai darba līgumos 

amatpersonām (darbiniekiem) var paredzēt ar papildu atlīdzību saistītus pasākumus, tostarp, 

vienu apmaksātu brīvdienu pirmajā skolas dienā sakarā ar bērna skolas gaitu uzsākšanu 1. –  

4.klasē. Talsu novada pašvaldībā (turpmāk – Pašvaldība) šāds ar papildu atlīdzību saistīts 

pasākums, kurš attiecināms uz visiem Pašvaldībā nodarbinātajiem, nav paredzēts. 

Likuma “Par pašvaldībām” 41.panta pirmās daļas 2.punktā noteikts, ka pašvaldības 

dome pieņem iekšējos normatīvos aktus (noteikumi, nolikumi, instrukcijas). 

Nolūkā paredzēt visām Pašvaldības amatpersonām (darbiniekiem) apmaksātu brīvdienu 

pirmajā skolas dienā sakarā ar bērna skolas gaitu uzsākšanu 1. – 4.klasē, pamatojoties uz  

likuma “Par pašvaldībām” 41.panta pirmās daļas 2.punktu, Valsts un pašvaldību institūciju 

amatpersonu un darbinieku atlīdzības likuma 3.panta ceturtās daļas 2.punktu, Finanšu komitejas 

2022.gada 17.augusta atzinumu,] 

 

S. Pētersone jautā, vai var šo uzskatīt par redakcionālu labojumu, vai par to jābalso? 

Deputāti piekrīt, ka tas tiek uzskatīts par redakcionālu labojumu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 376 “Par noteikumiem “Par apmaksātas 

brīvdienas pirmajā skolas dienā sakarā ar bērna skolas gaitu 



uzsākšanu 1. – 4.klasē piešķiršanas kārtību Talsu novada 

pašvaldības darbiniekiem 2022.gadā”” ar labojumiem 

(lēmums pievienots protokolam). 

 

 

12.§ 

Par valsts nodevu atvieglojumiem bāriņtiesas pakalpojumiem Talsu novadā 

S. Pētersone, D. Karols, G. Bērziņš, A. Pinkens, E. Zelderis, J. Pāvuliņš, I. Jansone 

 

D. Karols informē, ka lēmuma projekts izskatīts Izglītības, sociālo un veselības 

jautājumu komitejā. 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

Notiek diskusija. 

A. Pinkens jautā par lēmuma izpildes kontroles uzdošanu. 

S. Pētersone min – ja ir priekšlikums, var papildināt lēmuma projektu. 

L. Pīlēģis iziet plkst.13.31, atgriežas plkst.13.33. 

J. Pāvuliņš skaidro, ka lēmuma projekts paredz apstiprināt saistošos noteikumus. Ir 

noteikta kārtība, kādā tie tiek publicēti. Min, ja tā ir vispārēja prakse, tad ir jāpapildina. 

I. Jansone paskaidro, ka šajā gadījumā izpildes kontrole nav nepieciešama, jo ir 

noteikta kārtība. 

A. Pinkens norāda – jākonkretizē, kad raksta lēmuma projektā punktu par kontroles 

uzdošanu, kad nē. 

 

S. Pētersone informē, ka G. Bērziņš LIETVARA sistēmā ir iesniedzis 2 

priekšlikumus. 

 

[1.priekšlikums – Papildināt noteikumu projektu ar 2.2.6. punktu: daudzbērnu 

ģimenēm (3 un vairāk bērni) - 100 % apmērā. 

2.priekšlikums – Papildināt noteikumu projektu ar 2.3.4.punktu: daudzbērnu 

ģimenēm (3 un vairāk bērni) - 100 % apmērā.] 

 

 

S. Pētersone ierosina balsot par 1.priekšlikumu [Papildināt noteikumu projektu ar 

2.2.6. punktu: daudzbērnu ģimenēm (3 un vairāk bērni) - 100 % apmērā] 

 

Par 1.priekšlikumu balso: 

"par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Kalvis 

Kalniņš, Lauris Pīlēģis, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -   2 (Edgars Zelderis, Ilva Norenberga) 

Nolemj:  

priekšlikums tiek atbalstīts 
  

 

 

 

 



S. Pētersone ierosina balsot par 2.priekšlikumu [Papildināt noteikumu projektu ar 

2.3.4.punktu: daudzbērnu ģimenēm (3 un vairāk bērni) - 100 % apmērā] 

 

Par 2.priekšlikumu balso: 

"par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Aldis 

Pinkens, Māris Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Lauris Pīlēģis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -   1 (Ilva Norenberga) 

[Balsojumā nepiedalās Edgars 

Zelderis] 

 

Nolemj:  

priekšlikums tiek atbalstīts 

 

 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

[Balsojumā nepiedalās -  Edgars Zelderis] 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 377 “Par valsts nodevu atvieglojumiem 

bāriņtiesas pakalpojumiem Talsu novadā” ar labojumiem 

(lēmums pievienots protokolam). 

 

 

13.§ 

Par atļauju Kasparam Lorem savienot amatus 

S. Pētersone, A. Pinkens, D. Karols, A. Korulis, G. Bērziņš 

A. Pinkens informē, ka lēmuma projekts izskatīts Tautsaimniecības komitejā. 

Notiek diskusija. 

D. Karols jautā, kāpēc lēmuma projektā nav visur norādīti reģistrācijas numuri. 

A. Korulis piekrīt, kas tam būtu jābūt. Ierosina priekšlikumu – papildināt lēmuma 

projekta 3. un 4.punktu ar reģistrācijas numuriem. 

 

[3.Skultes ostas, reģistrācijas numurs 90000462022, valdes locekļa amatu; 

4.Jūrmalas ostas, reģistrācijas numurs 90000518538, valdes locekļa amatu;] 



A. Korulis ierosina priekšlikumu – svītrot no lemjošās daļas otro rindkopu par 

pārsūdzēšanas kārtību, jo Administratīvā procesa likums paredz, ka šādas ziņas nenorāda, ja 

administratīvais akts ir adresātam labvēlīgs. 

[Lēmumu saskaņā ar Administratīvā procesa likuma 76.panta otro daļu un 188.panta 

otro daļu, kā arī Administratīvā procesa likuma 189.panta pirmo daļu var pārsūdzēt 

Administratīvās rajona tiesas attiecīgajā tiesu namā mēneša laikā no dienas, kad stājas spēkā 

šis lēmums.] 

Notiek diskusija par tiesībām pārsūdzēt administratīvo aktu. 

D. Karols ierosina, vai reģistrācijas numuru ierakstīšanu varētu uzskatīt par 

redakcionālu labojumu. 

Deputātiem iebildumu nav. 

A. Pinkens ierosina balsot par pārsūdzēšanas kārtības svītrošanu no lēmuma projekta, 

jo par to ir šaubas. 

S. Pētersone ierosina balsot par A. Koruļa priekšlikumu [Svītrot lēmuma nolemjošo 

otro daļu - Lēmumu saskaņā ar Administratīvā procesa likuma 76.panta otro daļu un 

188.panta otro daļu, kā arī Administratīvā procesa likuma 189.panta pirmo daļu var 

pārsūdzēt Administratīvās rajona tiesas attiecīgajā tiesu namā mēneša laikā no dienas, kad 

stājas spēkā šis lēmums.] 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Kalvis 

Kalniņš, Lauris Pīlēģis, Ilva Norenberga) 

"pret" -  2 (Māris Rozenbergs, Aldis Pinkens) 

"atturas" -   1 (Edgars Zelderis) 

Nolemj:  

priekšlikums tiek atbalstīts 
  

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Edgars Zelderis) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 378 “Par atļauju Kasparam Lorem 

savienot amatus” ar labojumiem (lēmums pievienots 

protokolam). 

 



14.§ 

Par atļauju Dacei Zeļģei savienot amatus 

S. Pētersone, A. Korulis, E. Zelderis, G. Bērziņš, I. Jansone, A. Pinkens, D. Karols, 

A. Kalniņš 

A. Korulis ziņo par lēmuma projektu. 

Notiek diskusija par amatu “Talsu novada pašvaldības centrālās administrācijas 

vadītājs”, vai tam ir amata apraksts, vai ir noteikta alga, vai izpilddirektoram darba līgumā 

tas ir noteikts. 

Plkst.14.09 iziet I. Norenberga, atgriežas plkst.14.11. 

Plkst.14.16 ienāk E. Kārkliņa. 

A. Pinkens lūdz lēmuma projekta sagatavotāju [A. Koruli] pārskatīt, kāpēc par šo 

jautājumu ir jālemj domei, ja pašvaldības nolikumā paredzēts, ka izpilddirektors īsteno 

centrālās administrācijas vadītāja kompetenci un viņam īsti nav izvēles. Lūdz lēmuma 

projektā neminēt “centrālās administrācijas vadītāju”. 

A. Korulis paskaidro, ka Talsu novada pašvaldības centrālā administrācija ir 

reģistrēta Uzņēmumu reģistrā kā iestāde. Tā nav tas pats, kas Talsu novada pašvaldība, līdz 

ar to vadītājam valsts amatpersonas statuss ir gan vienā, gan otrā iestādē.  

Plkst.14.26 iziet K. Kalniņš. 

A. Pinkens rosina preambulas sestajā rindkopā skaidrot minēto padotību. 

 

[[6] Saskaņā ar labas pārvaldības principu nav pieļaujama tāda situācija, ka persona vienlaikus 

ieņem divus amatus, kuri atrodas padotības attiecībās. Likuma “Par pašvaldībām” 

50.pants nosaka, ka “Dome no domes deputātiem ievēlē pastāvīgās komitejas, kuras [..] 

pašvaldības nolikumā noteiktajā kārtībā kontrolē pašvaldības iestāžu darbu.” Konkrētajā 

gadījumā Talsu novada pašvaldības nolikuma 36. punkts noteic, ka Finanšu komitejas 

kontrolē ir Centrālās administrācijas Finanšu un grāmatvedības nodaļa, Dokumentu 

pārvaldības nodaļa, Juridiskā nodaļa, Iepirkumu nodaļa, Personāla vadības nodaļa, 

Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļa, Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļa, 

Informācijas tehnoloģiju nodaļa, savukārt 38.punkts noteic, ka Izglītības, sociālo un 

veselības jautājumu komitejas kontrolē ir Talsu novada Sociālais dienests. No minētā ir 

secināms, ka Iesniedzēja, īstenojot Centrālās administrācijas vadītāja pienākumu 

izpildītājas amata pienākumus, kā arī Sociālā dienesta vadītājas pienākumus, labas 

pārvaldības princips nav pārkāpts.] 

 

A. Korulis skaidro, ka komiteja kontrolē Sociālo dienestu. 

A. Pinkens – tā nav pārraudzība Valsts iekārtas likuma izpratnē. Rosina šajā redakcijā 

precizēt labas pārvaldības principu. 

Plkst.14.28 aiziet M. Rozenbergs. 

Plkst.14.28 iziet G. Bērziņš, atgriežas plkst.14.30. 

A. Korulis min, ka var izdarīt grozījumu Sociālā dienesta nolikuma. 

D. Karols jautā, vai 6.rindkopa vispār ir vajadzīga? Uzskata, ka 6.rindkopu var dzēst. 

A. Korulis – var to dzēst. 

E. Zelderis, runājot par amatu savienošanu, min, ka nolikumā definēts, ka 

izpilddirektors automātiski veic administrācijas vadītāja amatu. Jautājums, vai amati ir 

nošķirami vai nē. 

Plkst.14.35 iziet D. Karols, atgriežas plkst.14.40. 

Plkst.14.37 iziet G. Sebris, atgriežas plkst.14.40. 

A. Kalniņš norāda, ka amatpersona prasījusi amatu savienošanu, Korupcijas 

novēršanas un apkarošanas birojs ņem to vērā. 

A. Pinkens jautā, kā var risināt labas pārraudzības principu? Jāiekļauj kontroles 

mehānisms. 



S. Pētersone piekrīt, ka jāprecizē redakcija. 

A. Korulis ierosina grozīt Sociālā dienesta nolikumu. 

S. Pētersone nepiekrīt. Ierosina, ka kontroli var uzdot attiecīgās jomas domes 

priekšsēdētāja vietniekam. Ierosina izsludināt 15 minūšu pārtraukumu, lai tehniski sakārtotu 

lēmuma projektu. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

Plkst.14.46 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Plkst.15.12 tiek atsākta domes sēde. 

 

Piedalās 14 deputāti: Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Ilva Norenberga, Kalvis Kalniņš. 

 

A. Korulis ierosina priekšlikumu – dot amatu savienošanas atļauju un grozīt Sociālā 

dienesta nolikuma punktu, kurā noteikts, ka dienests atrodas izpilddirektora pārraudzībā. 

G. Bērziņš ierosina – neskatīt šodien šo jautājumu, noskaidrot Korupcijas novēršanas 

un apkarošanas biroja viedokli par šo jautājumu. 

A. Pinkens ierosina – varbūt šo jautājumu var atlikt kā pēdējo, ja pieņem, ka šodien 

ar to netiek galā. 

 

S. Pētersone ierosina balsot par lēmuma projekta atlikšanu un skatīšanu kā pēdējo. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, 

Gundars Sebris, Ieva Brūna, Almants Kalniņš, Dainis Karols, 

Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Ilva Norenberga, Kalvis Kalniņš) 

"pret" -   

"atturas" -   nav 

Nolemj:  

priekšlikums tiek atbalstīts 
  

 

[Tehnisku iemeslu dēļ deputāti nebalso LIETVARA sistēmā, bet balso, paceļot rokas.] 

 

 

15.§ 

Par SIA “Ziemeļkurzemes reģionālā slimnīca” līdzdalības izvērtējumu 

S. Pētersone, D. Karols 

 

D. Karols informē, ka lēmuma projekts izskatīts Izglītības, sociālo un veselības 

jautājumu komitejā. 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Ilva Norenberga) 

Nolemj 

Pieņemt lēmumu Nr. 379 “Par SIA “Ziemeļkurzemes 

reģionālā slimnīca” līdzdalības izvērtējumu” (lēmums 

pievienots protokolam). 

 

 

16.§ 

Par publisko pārskatu par Talsu novada pašvaldības kapitālsabiedrībām un tai 

piederošajām kapitāla daļām 2021. gadā 

S. Pētersone, A. Pinkens 

 

A. Pinkens informē, ka lēmuma projekts izskatīts Tautsaimniecības komitejā. 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 380 “Par publisko pārskatu par Talsu 

novada pašvaldības kapitālsabiedrībām un tai piederošajām 

kapitāla daļām 2021. gadā” (lēmums pievienots protokolam). 

 

 

17.§ 

Par līgumu par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu ar SIA 

“ZIEMEĻKURZEME” un tarifu apstiprināšanu 

S. Pētersone, A. Pinkens, A. Vincevs, S. Zemīte 

 

A. Pinkens informē, ka lēmuma projekts izskatīts Tautsaimniecības komitejā. 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

Notiek diskusija par sagatavoto tarifa aprēķinu, par izmantoto metodiku tā 

izstrādāšanai. 

Plkst.15.25 ienāk E. Zelderis. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Edgars 

Zelderis) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 381 “Par līgumu par sabiedrisko 

ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu ar SIA 

“ZIEMEĻKURZEME” un tarifu apstiprināšanu” (lēmums 

pievienots protokolam). 

 

 

18.§ 

Par Talsu novada pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas 

nolikuma grozījumu 

S. Pētersone, A. Pinkens, I. Jansone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Edgars Zelderis) 

"pret" -  1 (Andis Astrātovs) 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 382 “Par Talsu novada pašvaldības 

mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas nolikuma 

grozījumu” (lēmums pievienots protokolam). 

 

A. Pinkens jautā, vai šādiem jautājumiem nav 

I. Jansone paskaidro, ka Talsu novada pašvaldības nolikumā ir norādīts, ka jānorāda 

kontrole, ja tas ir nepieciešams. 

A. Pinkens norāda, ka katrreiz, kad lēmumā būs minēta kontrole, gribēs zināt, kas 

iztrūkst, lai tos izpildītu bez norādīšanas.  

Plkst.15.36 iziet G. Bērziņš. 

 

19.§ 

Par pirmpirkuma tiesību uz nekustamo īpašumu “Klapēni”, Rojā, Rojas pagastā, Talsu 

novadā 

S. Pētersone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris) 



"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Edgars Zelderis) 

"nepiedalās" -  
2 (Gaidis Bērziņš - Nepiedalās balsojumā, Oļegs Solovjovs 

- Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 383 “Par pirmpirkuma tiesību uz 

nekustamo īpašumu “Klapēni”, Rojā, Rojas pagastā, Talsu 

novadā” (lēmums pievienots protokolam). 

 

 

20.§ 

Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu Rutas Bergas ģimenes ārsta 

praksei 

S. Pētersone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 384 “Par nomas maksas samazinājuma 

(de minimis) piešķiršanu Rutas Bergas ģimenes ārsta 

praksei” (lēmums pievienots protokolam). 

 

 

21.§ 

Par atvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada domes priekšsēdētājai Sandrai Pētersonei 

S. Pētersone, I. Jansone, D. Karols 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. Informē, ka šajā balsojuma 

nepiedalās. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Edgars Zelderis) 



[Balsojumā nepiedalās -  Sandra Pētersone] 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 385 “Par atvaļinājuma piešķiršanu 

Talsu novada domes priekšsēdētājai Sandrai Pētersonei” 

(lēmums pievienots protokolam). 

 

 

22.§ 

Par Talsu novada domes priekšsēdētājas Sandras Pētersones komandējumu 

S. Pētersone, I. Jansone, A. Pinkens, E. Zelderis, I. Fedko, G. Bērziņš, D. Karols, 

I. Norenberga, G. Sebris 

 

I. Jansone ziņo par lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija par komandējuma mērķi, par delegācijas sastāvu, budžetu, paredzēto 

dāvanu. 

Plkst.15.44 atgriežas G. Bērziņš. 

E. Zelderis norāda – jāizlabo lēmuma pirmajā rindkopā gads uz “2022.”. Rosina 

pajautāt viedokli cilvēkiem, kuri veicinājuši atbalstu, varbūt viņi arī vēlas braukt. 

Plkst.15.53 iziet L. Pīlēģis, atgriežas plkst.15.56. 

G. Bērziņš ierosina priekšlikumu – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļai 

sazināties ar sadraudzības pilsētu un pajautāt, kas būtu ļoti nepieciešams šīs teritorijas 

iedzīvotājiem, ko var aizvest, tad atsūtīt deputātiem informāciju; var aprunāties ar 

E. Zeldera pieminētajām organizācijām, savākt nelielu atbalsta kravu. 

Plkst.15.57 ienāk O. Solovjovs. 

Plkst.15.57 iziet D. Karols, atgriežas plkst.15.57. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu. Informē, ka šajā balsojuma 

nepiedalās. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Aldis Pinkens, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  1 (Ilva Norenberga) 

"atturas" -  2 (Kalvis Kalniņš, Lauris Pīlēģis) 

[Balsojuma nepiedalās -  Sandra Pētersone, Edgars Zelderis] 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 386 “Par Talsu novada domes 

priekšsēdētājas Sandras Pētersones komandējumu” ar 

labojumiem (lēmums pievienots protokolam). 

 

 

23.§ 

Par nekustamā īpašuma “Mārītes”, Brūzis, Virbu pagastā, Talsu novadā, domājamo 

daļu pieņemšanu dāvinājumā 

S. Pētersone, A. Pinkens, I. Jansone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

Plkst.16.02 iziet I. Brūna un D. Karols. 



A. Pinkens jautā, vai īpašuma nosaukums tika precizēts. 

I. Jansone paskaidro, ka viss ir korekti. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 387 “Par nekustamā īpašuma 

“Mārītes”, Brūzis, Virbu pagastā, Talsu novadā, domājamo 

daļu pieņemšanu dāvinājumā” (lēmums pievienots 

protokolam). 

 

 

24.§ 

Par nedzīvojamo telpu Nr.1 un Nr.2, Lielā ielā 17, Talsos, Talsu novadā, iznomāšanu un 

nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars 

Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 388 “Par nedzīvojamo telpu Nr.1 un 

Nr.2, Lielā ielā 17, Talsos, Talsu novadā, iznomāšanu un 

nomas izsoles noteikumu apstiprināšanu” (lēmums 

pievienots protokolam). 

 

 

25.§ 

Par nedzīvojamās telpas Nr.3, Lielā ielā 17, Talsos, Talsu novadā, iznomāšanu un nomas 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

Plkst.16.04 atgriežas I. Brūna. 



 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

[Balsojumā nepiedalās -  Edgars Zelderis] 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 389 “Par nedzīvojamās telpas Nr.3, 

Lielā ielā 17, Talsos, Talsu novadā, iznomāšanu un nomas 

izsoles noteikumu apstiprināšanu” (lēmums pievienots 

protokolam). 

 

 

26.§ 

Par zemes vienības Kolkas ielā 6A, Talsos, Talsu novadā, (starpgabala) atsavināšanu 

S. Pētersone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

[Balsojumā nepiedalās -  Edgars Zelderis] 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 390 “Par zemes vienības Kolkas ielā 

6A, Talsos, Talsu novadā, (starpgabala) atsavināšanu” 

(lēmums pievienots protokolam). 

 

 

27.§ 

Par nekustamā īpašuma Ceriņu ielā 9, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 

domājamās daļas atsavināšanu 

S. Pētersone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 391 “Par nekustamā īpašuma Ceriņu 

ielā 9, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 

domājamās daļas atsavināšanu” (lēmums pievienots 

protokolam). 

 

Plkst.16.07 ienāk D. Karols. 

 

 

28.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 6, Brīvības ielā 2B, Stendē, Talsu novadā, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

S. Pētersone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

[Balsojumā nepiedalās -  Edgars Zelderis] 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 392 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 6, 

Brīvības ielā 2B, Stendē, Talsu novadā, atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu” (lēmums pievienots 

protokolam). 

 

 

29.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, Lielā ielā 15, Valdemārpilī, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

S. Pētersone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 



 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

[Balsojumā nepiedalās -  Edgars Zelderis] 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 393 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 4, Lielā 

ielā 15, Valdemārpilī, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai” (lēmums pievienots protokolam). 

 

 

30.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 21, “Veģi”, Abavas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai 

S. Pētersone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 394 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 21, 

“Veģi”, Abavas pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai” (lēmums pievienots protokolam). 

 

 

31.§ 

Par dzīvokļa īpašuma Nr. 19, “Saulrieti”, Mundigciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai 

S. Pētersone 

 

S. Pētersone informē, ka lēmuma projekts izskatīts Finanšu komitejā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 



Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 395 “Par dzīvokļa īpašuma Nr. 19, 

“Saulrieti”, Mundigciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai” (lēmums pievienots protokolam). 

 

 

32.§ 

Par finansējuma piešķiršanu 2022. gada III kārtas Talsu novada kultūras un tūrisma 

projektiem 

S. Pētersone, E. Murauska, I. Norenberga, D. Karols 

 

E. Murauska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija par atbalstīto projektu būtību, par konsultēšanas nodrošināšanu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 396 “Par finansējuma piešķiršanu 

2022. gada III kārtas Talsu novada kultūras un tūrisma 

projektiem” (lēmums pievienots protokolam). 

 

[Tehnisku iemeslu dēļ Oļegs Solovjovs balso, paceļot roku. Protokoliste Aija Lorence ieraksta 

sistēmā LIETVARIS viņa balsojumu.] 

 

 

33.§ 

Par Talsu novada kultūras un tūrisma projektu finansēšanas konkursa papildu kārtas 

izsludināšanu 

S. Pētersone, E. Murauska, D. Karols, A. Pinkens, I. Norenberga, J. Kļava 

 

E. Murauska ziņo par lēmuma projektu. 

 

Notiek diskusija par atlikušā konkursa finansējuma izlietošanu, projektu 

sagatavošanas laiku. 

 

S. Pētersone aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 



 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Edgars Zelderis) 

"pret" -  1 (Andis Astrātovs) 

"atturas" -  1 (Aldis Pinkens) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 397 “Par Talsu novada kultūras un 

tūrisma projektu finansēšanas konkursa papildu kārtas 

izsludināšanu” (lēmums pievienots protokolam). 

 

 

S. Pētersone ierosina priekšlikumu – pirmdien [29.09.2022.] sasaukt domes ārkārtas 

sēdi, skatot jautājumu par Talsu pamatskolas projekta realizēšanu. Pēc šīs sēdes aicina 

deputātus uz tikšanos, lai pārrunātu dažādus jautājumus. 

 

D. Zeļģe informē, ka par 14.jautājumu ir saņemta papildu informācija. Rosina to 

izskatīt. 

Iebildumu nav. 

Dome turpina izskatīt atlikto 14.darba kārtības jautājumu. 

 

 

14.§ 

Par atļauju Dacei Zeļģei savienot amatus 

S. Pētersone, A. Korulis, A. Pinkens, I. Jansone, E. Zelderis 

A. Korulis informē, ka ir sazinājies ar Korupcijas novēršanas un apkarošanas biroja 

pārstāvi Intu Nolli. Viņa apstiprinājusi, ka ir nepieciešama amatu savienošanas atļauja. Viņa 

ieteikusi, ka nepieciešams papildināt lēmuma projektu ar 2.punktu – visos jautājumos par 

Daci Zeļģi kā izpilddirektora p.i. lēmumu pieņem domes priekšsēdētāja vietnieks. 

A. Koruļa priekšlikums – papildināt lēmuma projektu ar 2.punktu – noteikt, ka visus 

lēmumus jautājumos, kas attiecas uz Talsu novada Sociālā dienesta un Centrālās 

administrācijas vadītāju Daci Zeļģi uz Talsu novada pašvaldības izpilddirektora pienākumu 

izpildes laiku, pieņem domes priekšsēdētāja vietnieks izglītības, sociālajos un veselības 

jautājumos. 

 

Notiek diskusija par padotības realizēšanu, kurā piedalās A. Pinkenu, A. Koruli, 

I. Jansoni, E. Zelderi. 

Plkst.16.35 iziet A.Āboliņš, atgriežas plkst.16.40. 

 

E.Zelderis ierosina precizēt A.Koruļa priekšlikumu – svītro lieko vārdu “uz” un vārdus 

“un Centrālās administrācijas vadītāju”. 

 

Priekšlikums – papildināt lēmuma projektu ar 2.punktu – noteikt, ka visus lēmumus 

jautājumos, kas attiecas uz Talsu novada Sociālā dienesta vadītāju Daci Zeļģi, Talsu novada 

pašvaldības izpilddirektora pienākumu izpildes laikā pieņem domes priekšsēdētāja vietnieks 

izglītības, sociālajos un veselības jautājumos. 

 

A. Koruli piekrīt E. Zeldera izteiktajiem redakcijas labojumiem. 



 

S. Pētersone ierosina balsot par precizēto A. Koruļa priekšlikumu [papildināt lēmuma 

projektu ar 2.punktu – noteikt, ka visus lēmumus jautājumos, kas attiecas uz Talsu novada 

Sociālā dienesta vadītāju Daci Zeļģi, Talsu novada pašvaldības izpilddirektora pienākumu 

izpildes laikā pieņem domes priekšsēdētāja vietnieks izglītības, sociālajos un veselības 

jautājumos]. 

 

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Edgars Zelderis) 

Nolemj:  

priekšlikums tiek atbalstīts 
 

 

 

E. Zelderis pamato savu balsojumu. 

 

 

S. Pētersone ierosina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  2 (Edgars Zelderis, Ilva Norenberga) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr.398 “Par atļauju Dacei Zeļģei savienot 

amatus” (lēmums pievienots protokolam). 

 

 

34.§ 

(Informatīvā daļa) Domes priekšsēdētāja pārskats par veikto darbu un pieņemto 

lēmumu izpildes gaitu 

S. Pētersone, E. Zelderis, A. Astrātovs, L. Pīlēģis, A. Pinkens, D. Zeļģe 

 

S. Pētersone iepazīstina ar ziņojumu par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes 

gaitu. Min, ka saņemts atzinums par multifunkcionālo halli, par to vēlas runāt ar deputātiem 

29.09.2022.  Ir pabeigta sarunu procedūra ar Valsts kontroli par mazajām ostām. Noslēgts 

sadarbības līgums ar Čortkivas pilsētu. Notikusi Uzņēmējdarbības atbalsta komisijas sēde. 

E. Zelderis lūdz deputātiem izsūtīt saņemto atzinumu. 

A. Astrātovs ziņo par reģionālo atkritumu izstrādes plāna izstrādāšanas gaitu. 

L. Pīlēģis – uz jūlija sēdi tika solīts saraksts ar investīciju projektiem, kurus vēlas attīstīt, 

realizēt tuvāko trīs gadu laikā. 

S. Pētersone min, ka pie saraksta tiek strādāts, ka oktobrī varētu būt. 



A. Pinkens rosina pārskatīt ierobežotas pieejamības informācijas statusa lietošanu. Min, 

ka nav redzējis datu aizsardzības speciālista viedokli. 

S. Pētersone paskaidro, ka atzinumam statusu noteikusi Finanšu ministrija. 

Plkst.16.52 iziet E.Zelderis, atgriežas plkst.16.55. 

A. Pinkens norāda, ka nav saņēmis informāciju par ielu apgaismojuma projektu – 

gaismekļu nomaiņu uz LED. Lūdz izsūtīt datus. 

A. Astrātovs paskaidro, ka informācija tiks sniegta septembra Tautsaimniecības 

komitejā. 

Plkst.16.55 iziet E.Zelderis, atgriežas plkst.16.57. 

 

Dome pieņem informāciju zināšanai. 

 

 

S. Pētersone ierosina izsludināt sēdes pārtraukumu, ņemot vērā, ka ir jau plkst.17.00, un 

sēdi turpināt pirmdien [29.08.2022.] plkst.13.00, pēc tam izsludināt domes ārkārtas sēdi 

plkst.14.30. 

Deputātiem iebildumu nav. 

J. Kļava lūdz uz pirmdienu [29.08.2022.] sagatavot informāciju par Eiropas Savienības 

fondu piešķirtās naudas izlietojumu SAM 8.1.2., jo tas ir saistīts ar Talsu pamatskolas pārbūves 

projektu. 

 

Plkst.17.01 tiek pārtraukta sēde. 

 

 

Sēde tiek turpināta 29.09.2022. plkst.13.00. 

Sēdes vadītāja Sandra Pētersone – domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Sēdē piedalās 13 deputāti: 

Sandra Pētersone 

Andis Astrātovs  

Dainis Karols  

Aldis Pinkens  

Eva Kārkliņa  

Lauris Pīlēģis  

Māris Rozenbergs  

Juzefa Kļava  

Ieva Brūna  

Almants Kalniņš 

Oļegs Solovjovs (no plkst.13.02) 

Ainis Stūrmanis (no plkst.13.03) 

Kalvis Kalniņš (no plkst.13.19) 

 

Sēdē nepiedalās 6 deputāti: 

Andra Grīvāne – informējusi par neierašanas iemesliem 

Ilva Norenberga – informējusi par neierašanas iemesliem 

Andis Āboliņš – informējis par neierašanas iemesliem 

Gaidis Bērziņš – informējis par neierašanas iemesliem 

Gundars Sebris – informējis par neierašanas iemesliem 

Edgars Zelderis – nav informējis par neierašanās iemesliem 

 



Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki:  

Dace Zeļģe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora p.i. 

Ligita Šnore – izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

p.i. 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja  

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vecākā juriste  

Solvita Zemīte – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja  

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja  

Daniels Pētersons – Iepirkumu nodaļas vadītājs 

Janita Vanda Valtere – Talsu novada būvvaldes vadītāja p.i. 

Māris Grīnvalds – Talsu novada pašvaldības policijas priekšnieks 

Jolanta Skujeniece – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

projektu vadītāja  

Jolanta Ivanova – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas vadītāja 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Egita Murauska – Kultūras un sporta attīstības nodaļas vadītāja  

Gatis Andersons – Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītājs 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja  

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla administrators  

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Valda Štrausa – Talsu novada bāriņtiesas priekšsēdētāja 

Jana Robalde – Valdgales pagasta pārvaldes vadītāja, Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja p.i. 

Zigmunds Brunavs – Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes vadītājs 

Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta un Laidzes pagasta pārvaldes vadītāja, Mērsraga 

pagasta pārvaldes vadītāja p.i. 

Juris Upmalis – Laucienes, Balgales un Ķūļciema pagastu pārvalžu vadītājs 

Baiba Barone-Vanaga – Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja 

 

 

 

35.§ 

(Informatīvā daļa) Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu 

izpildes gaitu 

S. Pētersone, D. Zeļģe, L. Pīlēģis, I. Romaško, A. Pinkens, S. Zemīte, J. Skujeniece, J. Kļava, 

A. Veckāgane, D. Pētersons, I. Jansone, A. Stūrmanis, J.V.Valtere 

 

D. Zeļģe informē, ka pārskats ir nosūtīts deputātiem. Min, ka sadarbībā ar Personāla 

daļu un Solvitu Zemīti strādā pie amatu kopkataloga, pie pārvalžu modeļa, turpinās 

kapitālsabiedrību izvērtēšana. 

Plkst.13.02 ienāk O. Solovjovs. 

 

Notiek diskusija. 

L. Pīlēģis jautā par zemes īpašumu Lielajā ielā, par kura iegādi bijušas diskusijas. 

Plkst.13.03 ienāk A. Stūrmanis. 

I. Romaško ziņo par procesa gaitu. 

A. Pinkens jautā par darbu saistībā ar pārvalžu modeļa ieviešanu, par iespēju iegūt 

materiālus. 



S. Pētersone un S. Zemīte paskaidro, ka tiek apkopoti priekšlikumi, ko iesniegs 

deputātiem izvērtēšanai. 

A. Pinkens jautā par rotaļu laukuma koncepciju; par tematisko plānojumu darba 

uzdevumu grozīšanu, ko ieteikusi Ilgtspējīgas vides attīstības komisija. 

J. Skujeniece ziņo par procesu gaitu. 

A. Pinkens jautā par piebraucamo ceļu, kas nav ieguldīts SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrības “Piejūra”” pamatkapitālā, par līgumsaistību izvērtēšanu. 

S. Zemīte ziņo par procesu gaitu. 

J. Kļava papildina par jautājuma priekšvēsturi. 

A. Pinkens jautā par malkas iepirkumu, par kopējo situāciju novadā saistībā ar 

kurināmo. Vēlas iegūt informāciju par kodiem, no kuriem iestādēm tiks iegrozīti līdzekļi. 

D. Zeļģe, A. Veckāgane, I. Romaško, D. Pētersons ziņo par iepirkumiem, par 

finansējumu. 

A. Pinkens jautā par izsludinātajiem konkursiem uz izpilddirektora vietnieka amatu. 

S. Pētersone – konkursa nav, par to runās deputātu tikšanās laikā. 

L. Pīlēģis jautā par Talsu 2.vidusskolas metodiskā centra dokumentāciju. 

J. Skujeniece atbild, ka domes sēdes dienā [25.08.2022.] saņemts būvprojekts, kas 

jānodod ekspertīzei. 

L. Pīlēģis jautā par peldvietas izveidošanu pie Vilkmuižas ezera. 

J. Skujeniece skaidro, ka jāprecizē informācija par senkapiem. 

L. Pīlēģis lūdz informēt par šī jautājuma risinājumu. Jautā par Talsu tirgus projektu. 

J. Skujeniece informē, ka jautājums par papildu izmaksām būs izskatīšanai nākamajā 

Tautsaimniecības komitejā. 

L. Pīlēģis jautā par Valdemārpils vidusskolas sporta laukuma pārbūvi. 

J. Skujeniece ziņo par procesa virzību. 

L. Pīlēģis lūdz pievērst uzmanību darbu grafikam. Jautā par Talsu Valsts ģimnāzijas 

virtuves remontu. 

J. Skujeniece ziņo par procesa gaitu. 

A. Pinkens jautā par izskanējušo, kādas problēmas atklātas saistībā ar Talsu tirgu, vai 

vērtēta būvdokumentu autora atbildība. 

J. Skujeniece ziņo par problēmām, atsedzot jumtu. 

A. Stūrmanis informē par negadījumu bērnu atpūtas laukumā. 

J.V.Valtere ziņo par pārbūves procesa normatīvo regulējumu. 

 

Dome pieņem informāciju zināšanai. 

 

 

Sēde slēgta plkst. 13.52 

 

Sēdes vadītājs  S. Pētersone 

Parakstīts 01.09.2022. 

 

Protokolētāja  A. Lorence 

Parakstīts 01.09.2022. 

 

 


